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Protokoll Styrelsemöte 25/8-2024 

Närvarande: Mats Erasmie, Ulrica Fransson, Agne Svensson, Dag Jungenfelt, Kristoffer 
Nyman, Mikael Börjesson, Helen Mattsson 

Frånvarande:  

Plats: Hos Dag J 

1.  Formalia 

● Ordförande Mats Erasmie förklarade mötet öppnat och startade med en kort 
presentationsrunda. 

● Agendan godkändes. 
● .Beslut att protokoll går ut till alla styrelseledamöter för justering innan det publiceras 

på hemsidan. 

2.  Nya Styrelsen - arbets-och ansvarsfördelning 

● Styrelsen utser Dag Jungenfelt till kassör. Mötet beslutade att ordförande och 
kassör var och en för sig är firmatecknare. De har också attesträtt var och en för sig. 
Se Bilaga med samtliga styrelseledamöters namnteckning.  

● Ulrica Fransson och Mikael Börjesson ansvarar för simskolan. Mikael tar även på sig 
att ansvara för styrelsens IT-behov vad gäller hemsida mm. 

● Kristoffer Nyman fyller ut där behov finns, och kommer bla att ansvara för 
badplatsens säkerhetsansvar ihop med Agne Svensson. 

● Agne Svensson fortsätter som föreningens “handyman” med fokus på badplats, 
stegar och gemensamma städdagar. 

● Helen Mattsson fortsätter som sekreterare. 
● Mötestider under året:  

○ 20 oktober kl 17 - hos Helen 
○ 8 december kl 17 
○ 2 mars 2025 kl 17 
○ 18 maj 2025 kl 17 
○ Årsmöte 15 juni kl 11 

● Kommunikation och hemsida -Mikael har fått inloggningsuppgifter till hemsidan och 
där kommer styrelseprotokoll, årsmötesprotokoll samt ev. skrivelser att läggas upp. 
Våra andra annonsplatser för kallelse till årsmöte och protokoll därifrån ska även 
fästas på anslagstavlan i korsningen samt på “Källarvind”. Vidare kommunicerar vi 
via Facebookgruppen “Vad händer i Stockevik”. Denna grupp ägs inte av 
Samhällsföreningen.Mikael kommer även att skapa någon form av gemensam mapp 
i Google för att kunna spara ner föreningens material. 
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4. Kommunens detaljplanearbete 

Inget att rapportera 

5. Vatten och avlopp  

På hemsidan har Mats skrivit om bräddningarna och pumphuset där det har varit några 
incidenter. Det bygger på en skrivelse som Maja Brunander och Bengt Hallerbäck ( Kärrets 
vägförening) gjort. Mats åtar sig att formulera och ev komplettera denna med avsikt att den 
ska skickas till kommun och möjligen även Länsstyrelsen. 

Mats berättar också att kommunens Vattentjänstplan är antagen av tjänstemännen och ska 
komma upp i fullmäktigen under hösten där beslutet tas.  

 

6. Badplats och simskola  

Simskolan - Simskolan beskrivs på det hela taget som lyckad. Bra simlärare och nöjda barn 
och föräldrar. Det har varit ca 50 barn inskrivna och det hade fått plats några till. Med tre 
simlärare ökar lönekostnaden något och ett underskott är troligen att vänta även om både 
lott- och tröjförsäljning har gått bra. Ulrica efterlyste fler swishnummer så att man tydligare 
kan härröra olika betalningar. Dag tittar på detta. Till nästa möte väntas en mer detaljerad 
ekonomisk redogörelse. Att vi marknadsför vår simskola blev åter aktualiserat då vi gärna tar 
emot fler barn. 

7. Ekonomi 

Bordläggs till nästa möte då kassören ännu inte har haft åtkomst till banken. 

8.  Övriga frågor 

● Hastighetsreducering på Sörnäsvägen - se bilaga. Vägen ägs av Trafikverket och de 
är fortfarande starka motståndare till att införa fartdämpande åtgärder. Vi fick samma 
svar (av samma handläggare) 2019. Mötet beslutar att bordlägga frågan. 

● Hjärtstartaren och utbildning - Lördag 24/8 deltog 10 personer i HLR-utbildning och 
genomgång av hjärtstartare. Idag sitter hjärtstartaren utanför simskoleboden men 
kommer att flyttas i samband med städdagen den 22 september. Den nya, och 
permanenta platsen blir i Hagbergs källare ( f.d. affären). Där sitter den tryggt och 
frostfritt och åtkomlig för den som behöver den. 

● Höstens städdag - sker den 22 spetember kl 10. Samling i hamnen. Då ska stegar, 
flotte och bojar tas upp samt delar av bryggan brytas upp. Agne skriver anslag. 
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● Ulrica tog upp en idé om att skapa ett arrangemang i Stockevik. Förslaget var att 
göra en swim-run. Styrelsen tyckte att det var en jättebra tanke så det hoppas vi kan 
bli något. Ulrica kommer även att ta upp detta på städdagen.  

 

 

Mats Erasmie                                       Helen Mattsson 

Ordförande                                                        Sekreterare 

  

 


